

UAE Visa Application Form

VAE Visa Antrags Formular

(please fill out in English and in block letters)
(Bitte in Englisch und in Blockbuchstaben ausfüllen)



1.	Family Name / Familienname	
	Middle Name / Zuname	
	First Name / Vorname	
2.	Gender / Geschlecht	
3.	Father's full name / Name des Vaters	
4.	Mother's full name / Name der Mutter	
5.	Marital Status / Familienstand	
6.	Name of Spouse // Name des Gatten / der Gattin	
7.	Nationality / Nationalität	
8.	Religion / Religion	
9.	Passport No. / Pass Nummer	
10.	Place of Issue / Ausstellungsort	
11.	Date of Issue / Ausstellungsdatum	
12.	Date of Expiry / Gültigkeitsdatum	
13.	City of Birth / Geburtsort	
14.	Country of Birth / Geburtsland	
15.	Date of Birth / Geburtsdatum	
16.	Profession / Beruf	

BOOKING DETAILS / BUCHUNGS DETAILS

Name of Tour Operator / Name des Reiseveranstalters	
Ref.-No. / Booking-Number / Buchungsnummer	
Name of Hotel / Name des Hotels	

ARRIVAL & DEPARTURE DETAILS in Dubai or Abu Dhabi ANKUNFTS & ABREISE DETAILS in Dubai oder Abu Dhabi

Arrival Date / Ankunftsdatum	
Flight-No. & Arrival-Time Flugnummer und Ankunftszeit	
Departure Date / Abreisedatum	
Flight-No. & Departure-Time Flugnummer & Abreisezeit	

PLEASE SPECIFY CASES WHERE CHILDREN ARE LISTED ON THE PASSPORT OF THE PARENT AS FOLLOWS: Child on Mother / Father Passport (Please circle where appropriate)
(If children have own passport, please fill out the above form like for adults)

BITTE GEBEN SIE KINDER, DIE IM PASS DER ELTERN EINGETRAGEN SIND HIER AN: Kind in Pass der Mutter / des Vaters eingetragen (Falls die Kinder einen eigenen Pass besitzen, füllen sie bitte ein eigenes Formular aus.)

Name	Date of Birth / Geburtsdatum	Gender / Geschlecht
		male/männl. <input type="radio"/> / female/weibl. <input type="radio"/>
		male/männl. <input type="radio"/> / female/weibl. <input type="radio"/>
		male/männl. <input type="radio"/> / female/weibl. <input type="radio"/>
		male/männl. <input type="radio"/> / female/weibl. <input type="radio"/>

Please note that visa-approval is only a decision of the UAE-visa-authorities and cannot be influenced by Visum4you or the local agent at any time and in any way!

In case a Visa is not approved on time, or even rejected, the Visa-charges will have to be paid anyway. Visum4you shall not be held responsible for any additional costs or losses for a travel-agency, company or client caused by this!

Bitte beachten Sie, dass die Entscheidung, ob ein Visum erteilt oder abgelehnt wird, einzig und allein bei den Visa-Behörden der Vereinigten Arabischen Emirate liegt, und dass weder Visum4you, noch die lokale Incoming-Agentur des Reiseveranstalters, Einfluss auf die Entscheidungen oder die Arbeitsgeschwindigkeit der Visa-Behörde haben.

Auch in dem seltenen Fall, dass ein Visum einmal nicht erteilt wird, wird die Visa-Bearbeitungsgebühr trotzdem fällig! Für evtl. daraus entstehende Stornogebühren, zusätzliche Kosten oder Verluste sind weder Visum4you noch die Incoming-Agentur vor Ort verantwortlich!

I agree to depart the United Arab Emirates on or before the expiration date of my visa but no later that after a stay of maximum 30 days.

Ich erkläre mich einverstanden, die Vereinigten Arabischen Emirate bei Ablauf meines Visums zu verlassen und auf keinen Fall später als nach einem Aufenthalt von maximal 30 Tagen.

I confirm that the above given information is correct and that I agree with the conditions.

Ich bestätige hiermit die Richtigkeit der o.g. Angaben und bin mit den Konditionen einverstanden.

Datum / Date: _____

Unterschrift / Signature : _____

Please fill in here Name, Address, Email-Address & Tel. of Invoice-Recipient:

Bitte tragen Sie hier Name, Adresse, Email-Adresse & Tel. des Rechnungs-Empfängers ein:
